
Rada Miejska w Prudniku 
Komisja d/s Wsi i Gospodarki Rolnej, Komisja Rewizyjna 

 

Protokół nr XXXVIII/2021 
ze wspólnego posiedzenia 

Komisji d/s Wsi i Gospodarki Rolnej  
wraz z Komisją Rewizyjną 

 

Posiedzenie w dniu 1 grudnia 2021 r. 

Obrady rozpoczęto 1 grudnia 2021 o godz. 09:30, a zakończono o godz. 10:00 tego samego 

dnia. 

 

W posiedzeniu wzięło udział 4 członków Komisji ds. Wsi: 

Obecni: 

1. Zygmunt Bochenek 

2. Rafał Bolibrzuch 

3. Andrzej Gajewski 

4. Zbigniew Kosiński 

5. Marcin Krasoń 

6. Stanisław Mięczakowski 

/lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1/ 

 

W posiedzeniu wzięło udział 3 członków Komisji Rewizyjnej 

Obecni: 

1. Josel Czerniak 

2. Andrzej Gajewski 

3. Marcin Krasoń 

4. Stanisław Mięczakowski 

5. Katarzyna Rożek 

 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 
Posiedzeniu komisji przewodniczyli Przewodniczący Komisji ds. Wsi i Gospodarki Rolnej – 

Andrzej Gajewski oraz Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Josel Czerniak. 

Przewodniczący na wstępie przywitali radnych oraz zaproszonych gości. Stwierdzili, że 

Komisje posiadają quorum do podejmowania opinii i wniosków. 

 

W posiedzeniu udział wzięli zaproszeni goście: Burmistrz Prudnika Grzegorz Zawiślak, 

Zastępca Burmistrza Jarosław Szóstka, Skarbnik Gminy Prudnik Wioleta Zator 

 

2. Wyrażenie opinii o projekcie budżetu na 2022 rok, przedstawienie pisemnych wniosków 

Komisji dotyczących zmian do projektu budżetu. 

Przewodniczący Komisji ds. Wsi Andrzej Gajewski zwrócił się do radnych czy mają 

pytania do projektu budżetu? 

Radni nie podjęli dyskusji. 

Przewodniczący Andrzej Gajewski zauważył, że przez lata ubiegłe były zaplanowane 

środki na budżet obywatelski. Zapytał czy będą realizowane te zadania, które w ubiegłym 

roku nie zostały zrealizowane z powodu pandemii? 

Burmistrz oznajmił, że kilka drobnych zadań z zakresu Budżetu Obywatelskiego faktycznie 

nie zostało zrealizowanych. W czasie początku pandemii realizowano natomiast inne zadania 

pro obywatelskie w postaci chociażby zakupu maseczek. Burmistrz oznajmił, że będzie chciał 



powrócić do idei budżetu obywatelskiego, natomiast w innej formule, aby trafiał on do 

środowisk mniejszych.  Z doświadczenia widać, że wiele zgłaszanych obecnie zadań pokrywa 

się z zadaniami własnymi gminy, więc nie spełnia on swojej roli i nie trafia do małych  grup 

społecznych, które faktycznie potrzebują jakichś zmian. 

Przewodniczący Andrzej Gajewski poparł zmiany. Sam dwa lata temu proponował, aby 

budżet podzielić na małe granty, gdyż mniejsze zadania nie było w stanie się przebić ponad 

zadania większe.  

Radny Marcin Krasoń zapytał o aktualne procentowe zadłużenie Gminy Prudnik  

w stosunku do minionego roku? 

Skarbnik Gminy Wioleta Zator odniosła się do roku minionego, gdzie procentowy 

wskaźnik zadłużenia w stosunku do dochodów ogółem wyniósł  39,24%. Na 2021 planuje się, 

że wskaźnik spadnie i będzie w granicach 33,49%. 

Przewodniczący Komisji Andrzej Gajewski zapytał jak wygląda ten rok jeśli chodzi  

o gospodarkę komunalną? Czy w tym roku uda się domknąć budżet z kwotą zaplanowaną?  

Czy kwota na przyszły będzie wystarczająca czy będą konieczne podwyżki? 

Burmistrz wyjaśnił, że na chwilę obecną nie jest w stanie stwierdzić czy budżet odnośnie 

gospodarki komunalnej zamknie się o obrębie zaplanowani kwoty. Będzie to wiadome 

dopiero na początku przyszłego roku. Na chwile obecną nie ma sygnałów, aby miały nastąpić 

jakieś uchybienia. 

Dalsza dyskusja nie została podjęta. 

Głosowano w sprawie: 

Wyrażenie opinii o projekcie budżetu na 2022 rok kolejno przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Komunalnej: 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń 

NIEOBECNI (2) 

Zbigniew Kosiński, Stanisław Mięczakowski 

 

Komisję Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 

ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń 

NIEOBECNI (2) 

Stanisław Mięczakowski, Katarzyna Rożek 

 

3. Wieloletnia Prognoza Finansowa. 

Przewodniczący Komisji Andrzej Gajewski zapytał czy ktoś ma pytania do przedłożonego 

projektu uchwały? 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2022-2025 kolejno przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 



ZA (4) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń 

NIEOBECNI (2) 

Zbigniew Kosiński, Stanisław Mięczakowski 

 

Komisję Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 
ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń 

NIEOBECNI (2) 

Stanisław Mięczakowski, Katarzyna Rożek 

 

4. Sprawy bieżące Komisji, zamknięcie posiedzenia. 

 

 

 

 Wobec wyczerpania porządku obrad – posiedzenie zakończono. 

 

 

  

 

 Przewodniczący Komisji ds. Wsi i Gospodarki Rolnej 

 

 

Andrzej Gajewski 
 

 

  

 

Przygotował(a): Joanna Chilińska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  

 


